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Albnänt:

Innet»an&yrek5onen hföe nnder hösten 2019 tofölt fym matehqpelandr Lay3, och en tx»uskola-
Vi]ket  ger  ca lOO aktiva  spelare.  Trenden  vi  ser  är att  nu  krävs  dettvåårsku)Nar  för  a'ttba  nog

med  spelare  för  et  ]ag,  så var  det  iiite  för  5-6  år sedan.

Vi har l'S trNnqw%ffl',rr  innm sektionen, var av två är "unga  ledate'l  Vn uy46.a: uuat
Hainmaren  som  träings-/matctföall.

Sektions$zlsen  bar bestått av Annelie Lundell (ordförande), KeFutustig  (kassör),
Johan  Holmberg,  Anders  Lindahl  oeli  Mgie  Hillblom-

Dessa  lag  harvi  mom  xk(ioueu,  IIT  2019:

 P05/06  .iSeriespel i}5  spelare
I P07/08  IiSeriespel j19  spelare

PF09/10  IiSammandrag i 20 spelare
PF]j/]2  ii Sammandrag (först året) 24 spelare

Bolskola  Ii l h träning , 30 spelare

Ekonomi:

Innebandysektionens  verksainhet  har  utider  2019  haft  kostnader  på  l24  tkr.

Intfflcterna  var  157  tkr  (varav  44%  är fron  sektionsavgifter).  Rörelseresultat  blev  33 tkr.

Kioskpengtrr  ej  #wäkmde  här- Se hela  redovisningen  separat.

Sektionsavgiften var från HT2019., 700 kr för "sammmidragss71mae" och llOO kr för
"seriespelare"-

Föreningen har denna säsong utbildat två ungdomartill  [öteuii<sdoiime.
Sektionen  har  fortsatt  i liten  skala  med  specialträningar  f?ir  qföeqprlanrk

målva/utespelare  vilket  är  myeket  lärorikt-  DM  genomfordes  på  hemmaplanen  för  oeh

av  P05/06-

ÅretavslföadesmedJULKUL  där  bam/ungdomar/föräldrarfiek  spela  innebandypå

småplaner  i Hatnnnaren-  Ca 15 bam  dök  upp-

Tack  alla  töräldrar  som  ställt  upp  som  skjutsare,  maichvärdar,  kioskvärdai,  iualchl-»m}.J:i*ii,';ii  i

och  hejaklaek!
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P 05/06

: Vi  fulltBljer  serien  med  ok  engagemang,  men  för  tuffl  matchmotstånd  för  P05/06  (röda

laget).  Dock  går  det  bättre  för  P06/07  som  är kvar  i blå  och  kör  med  inlånade  röda  spelare-  Föräldrar

går  på veckoschema  för  att  stölta  på tränixigarna,  p g a ledarbrist-  Cup  i Katrineholm  iapril  förgyller

avslutningen.  En  tjej  delför  i detta  1ag. Röda  ocli  blå  lagen  samtränar  en dag  i veckan  fööver  en  egen

träningstid.  Vi  födänger  sjisongen  ända  fram  till  maj.  Då  avslutar  tränarna  Henrik  Bergqvist  oeli

Amanda  Sigurbjörnsson  sintid  iföreningen.

Höst  2019:  Dessa  är  nu  EIT  lag-  Våra  07or  blev  överförda  till  P08-1agetför  fortsatt  spel  där-  05-or  och

06-or  har  nu  två  träningar  iveckan-  Svårt  ait  komma  igång  med  säsongen  då  fotbollen  kör  fiill  säsong

fram  till  sista  september.  Alla  gamla  "blåa  spelare"  måste  nu  upp  tilE röd-nivå  och  kämpa-  Vi  liar

fortsattmed  attjobba  med  gnmdernaoch  utvecklat  passningsspelet  Vi  vill  fa upp  snabbheten  oeh

säkerhet  i passningarna/mottagningania-  Generell  träningsnänaro  =70%.

Vi  hade  ett  övernattningsläger  iHammaren  en helg  i oktober  som  blev  mer  ffl)"S  än svett.

Tränare:  Annelie  LundelI  Lagledare:  Frida  Altin

PF  07/08

Vi  avslutade  säsongen  med  att  18  spelare  åkte  iväg  på Katrineholmscupen  och  spelade  5 matel'ier  på  2-

dagar med en gemensam övemattning i skolsal. Hela cupen blev en riktigt  bra avs1utning oeh vi giorde
xiktigt  starka  matcher.

När  vi  drog  igång  ]aget  för  liöstsäsongen  så bytte  vi  namn  till  IFK  Mariefred  Innebandy  P07/08  då vi

öppnade  upp  P08  för  de 07 spe]are  som  ej läi'igre  kunde  vara  med  i P05/06.  Det  var  5 st 07  spelare  som

anslöt  och  kom  ini  gnippen  ifrån  första  träningen  och  vi  fick  en bra  gennenskap-  Vi  hade  tappat  5 st 08

spelare  och  vartotalt  13 st 08  spelare  när  säsongen  drog  igång

Allt  efter  höstsäsongen  gick  så var  det  fler  ocli  fler  spelare  som  anslöt  och  började  spela  n'ied  vårat  lag,

så totalt  itnippen  är  vi  24  spelare.  Varav  2 fasta  målvakter!  Träningsnärvaro  totalt  sedan  vi  drog  igång

säsongen  den  1/9  liar  varit  mellan  62-79  %.  Vi  liar  en väldigt  god  närvaro  på våra  träningar  och  är

många  spelare  vilket  gör  att  vi  kan  genornföra  vä]digt  bra  träningar  oeh  övningar.

Under  19/20  säsongen  så har  vi  hitintills  spelat  lO st serien'iatcher  och  har  4 sl)vcken  matcher  k"var.

Resulföten  har  varit  goda  och  kätnpainsatserna  har  varit  fantastiska-

Tråuare:

Under  säsongen  så har  vi  varit  två  huvudtränare  PeterNordsten  samt  Cliristiaii  Hällsten-

Samttvå  hjälptränare  Thomas  Seth  samt  Benny  Åkesson

Iagledare  är  Matie  Freij.

FP  09/10

Säsongen  18/  19 avslutades  i början  av april  månad  med  föräldramatch,  fika  och  alla  spelar  fick  medalj

och  diplom.  Tränarna  Moa  oc]i  Hanna  liade  även  uhfömningar  till  3 av spelare  för  "Bästa  kompis",

"Störst  utveckling"  och  "Bästa  närvaro".
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Säsongen  19/20  började  med  någon  enstaka  försäsongsträning  under  september  och  drog  igång  de

ordinarie  träninganiaioktober-  Sedan  hösten  2019  spelar  laget  i sammandragserie  Grön  A-  Vi  är23

registrerade  spelare,  på  träning  oftast  mellan  15-20st.  Det  är  tinge&  lika  många  födda  2009  som  2010

(dessutom  har  vi  en flicka  född  2011  då hennes  bror  spelar  i laget)-  Det  var  2 sammandrag  på  hösten

och  2 på  våren.

Laget  tränar  2 gånger  iveekan-  Träningarna  börjar  alltid  med  uppvärmning  på  o)ika  sätt,  ofta  far

någon  spelare  vare  rned  och  leda.  Sedan  delas  spelarena  in i mindre  grupper  för  att  de ska  få

individue}l  hjälp  i en miljö  där  alla  far  synas  OCl] höras.  Teknikträningen  genomförs  alltid  av tränarixa

medan  på  de andra  stationema  l'ijälper  lagledate  ocli  t?Sräldrar  till.

1 januari  2020  lioppade  våra  tränare  av sitt  uppdrag  p g a skolarbete  oeh  jobb.

Vi  hade  då föräldramöte  för  att  påpeka  Äcrisläget-  Nu  tar  vi  se om  någ  föräldrar  träder  fram  så att  det

blir  fler  säsonger  med  detta  lag.

Tränare:  Moa  Axelsson  och  Hanna  Wildros  t.o.m  31 december.  Nu  ingen  tränare

Lagledare:  Kristin  Jägberger  Gustavsson

FP  11/12

Hösten  2019  bildades  laget;  PF  l 1/12  som  en avknoppning  från  bollskolan-

Laget  består  till  största  delen  av spelare  födda  2012  med  någm  2011or.  Under  året  har  det  tillkommit

spelare  som  provat  på varav  många  fortsaff  men  så klait  är  det  någi'a  som  slutat  också.

Träningsgnippen  består  av ca 30  spelare  och  det  är stra,y  över  20st  nätvarande  varje  träning

Tre  trange  har  skött  träningen  som  hållits  en gång  i veckan-  Träningen  har  fokuserat  på lek,

grundläggande  innebandyövningar  och  spel.

Laget  har  spelat  sammandrag  i pojkar  grön  B. Hittills  har  tre  samrnandrag  spelats  oeh  det  har  varit  en

bra  utveckling  på  spelarna  och  en stor  kämpainsats  trots  att  det  varit  for  svårt  motstånd  då  lagen  varit

upp  till  2år  äldre.  Vi  liar  spelat  med  klait  övervägande  födda  2012  mot  ibland  lag  med  endast  födda

2010  Till  nästa  säsong  bör  vi  vara  kvar  i pojkar  grön  B.

Tränare:  Caroline  Sebö  och  Jörgen  Forsberg  son'i  under  hösten  tog  sig  an PFl  1/12.  Då  anslöt  sig

också  Saranon  Sundgren.

Bollskolan

Bollskolan  för  PF11  och  yngre  fortsatte  iuider  våren.  När  det  var  dags  för  11»7 säsong  på  hösten  bildades

ett  lag  av  PF  l l/  12 or  «)Cl] al1a  yngre  spelare  blev  ksvar  i bo}lskolan  oeh  nya  rekryter  kom  oekså  dff.

Träningarna  var  i Mariefredskolan  sporthall  på  söndagsefteriniddagarna.

Tfönare:  Henrik  Ryd6n,  Mikael  Andersson,  Fredrik  Blomqvist  och  MaJin  Carlsson  har  drivit

Bollskolan



Ekononiisk  redovisningför  IFK  Mariefred  innebandysektion  år  2019

/nga'ii nJi  fiiJ4Hi3

Swedbank  företagskonto

Inkmnster

Sektionavgifter

Bidrag  kom/stat

Övriga  intäkter

Sponsorintäkter

Kiosk  in

Sumrtmintäkter

151  830

70  800

75 245

1l  065

o

50 176

207  286

SUMMA  IN asg  iis

Budget

72000

60000

12000

0

144  000

förb  avg

Licensavgifter

Lokalhyra

DomarkoSföader  (endast barn/ungdom)

Kläder/Material
Utbildningar

Kostnad  till  klubbkansliet

DM/Cup

Bank/Möte/Övrigt
Kiosk  ut

Su»nmu  Åubiiaut&a

20 600

8 850

41 657

23 641

5 825

3 995

o

7 292

12  695

24  700

ipg  255

l%äende  saldo
Swedbank  företagskonto  209  861

Swedbanksparkonto  0

SUMMAUT  359116

/((umma«giuili"  gilg ie»d/tOfef.'

55000

30000

15000

6000

7500

IOOOO

6000

150700

Alla  kioskintäckerna  är  ej utbetalda  till  lagen  ännu  = 19tkr

Ordförande  har  drivit  in extra  bidrag

Vi har  varit  duktiga  på att  avbokat  föeblivna  träningstider

Förbundsavgift  gäller  även  20i8  denna  gång

Mindre  material  kostnad  mot  beräkn.



Revisionsberåtte!se  år 2019

FK Mariefred  hnetiandy

Undertecknad,  av FK Mariefred  krnebandy  utsedd revisor,  får härrned  efter  slutförd  granskning  av

FK Mariefred inebandy  räkenskaper och styrelsens förvaltning för 2CN9, avge föliande berättelse.

Jag har granskat  årsredovisningen  sam t andra hatid!ingar  som am nar upplysMg  om FK Mariefred

innebandy ekonomi och verksam het oci Fntr:gt  vidtagit de granskningsåtgårderiag ansett
erforderliga.

Revisionen har inie givii anledning  iill arim ärkning,  vatför  jag tillsiyrker  atl årsmötet  beöutar

dt  bevilja  dyrelseledamöterna  aqsvarsfrihet  för  den tid revisionen  omfdtar.

Mariefred 2- '7 / A 2a20

David  Sveger


